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TEL：01086483020
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www.prettysound.net

​Igniter​​ 软件 特价
￥ 850.00

常规价格:
￥ 2,850.00

产品图像

品牌型号

Krotos Audio ​Igniter​​
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概要描述

Igniter

描述

Igniter是轻松创建任何真实世界或科幻车辆和发动机声音效果的新行业标准。无论您是使
用音频信息还是游戏音频，Igniter都能让您直接在DAW中设计，执行和自动化任何复杂的
车辆行为 - 从跑车，摩托车，飞机，直升机，航天器和其他发动机声音到动人的氛围，纹
理，Foley或任何激发你想象力的东西。

Igniter是同类解决方案中唯拥有超过20种可用车辆和614种音频项目的解决方案，包括阿
斯顿马丁，法拉利，保时捷，特斯拉，哈雷戴维森，Huey UH-1H，Agusta Westland
119x，CH-47D Chinook ，庞巴迪挑战者，赛斯纳560XL，滑板，甜味剂等等。录音来
自Watson Wu，The Recordist，Sounding Sweet，George Vlad，Echo Peak
和Flysound。

有兴趣使用Igniter进行试飞吗？获得免费的10天演示。请注意，与完整版相比，演示版包
含的资产和车辆数量减少。但是，插件的功能是相同的。

声音中的驱动创造力。 VST / AU / AAX插件。

Igniter is the new industry standard for creating any real-world or sci-fi vehicle and
engine sound effects with ease. Whether you work in audio post or game audio,
Igniter enables you to design, perform and automate any complex vehicle behaviour
directly in your DAW – from sports cars, motorbikes, planes, helicopters, spacecraft
and other engine sounds to moving ambiences, textures, Foley or whatever sparks
your imagination.

Igniter is the only solution of its kind to come jam-packed with over 20 performable
vehicles and 614 audio assets from vehicles including Aston Martin, Ferrari, Porsche,
Tesla, Harley Davidson, Huey UH-1H, Agusta Westland 119x, CH-47D Chinook,
Bombardier Challenger, Cessna 560XL, skids, sweeteners and much more.
Recordings come from Watson Wu, The Recordist, Sounding Sweet, George Vlad,
Echo Peak and Flysound.

Interested in boarding Igniter for a test flight? Get your FREE 10-DAY DEMO. Please
note that the demo version includes a reduced number of assets and vehicles
compared to full version. However, the functionality of the plugin is the same.

Driven Creativity In Sound. VST/AU/AAX plugin.
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